

Referat af bestyrelsesmøde i Aktivitetshuset Solhjem 3. juni 2024 kl. 19:00

Mødt var: Elna Jensen (EJ), Erik Andresen (EA), Kim Nygaard Hansen (KN), Jørgen Vendelbo (JV), Joachim Bremer(JB), Martin Lilholt Thomsen(MT), Jørgen Holt (JH), Hanne Vinther (HV) Fraværende: Kresten Andersen (KA), Karen Hylle(KH)	
1:	Velkomst <i>EJ bød velkommen – EJ valgt som ordstyrer, KN valgt som referent.</i>
2:	Godkendelse af referat fra sidste møde. <i>Referat fra generalforsamling fra 22. april 2024 blev godkendt uden bemærkninger</i>
3:	Kort status økonomi, drift af huset <i>Saldo på driftskonto er lige nu godt kr. 127.000, Tilgodehavender(ca. kr. 30.000) og skyldige beløb ca. kr. 28.000 medregnet køb af pantebrev, som vi pr. 4.juni har modtaget opgørelse på(altså efter best.møde). Vi er blevet opfordret til at tegne annonce i 2sogne. Og der var stemning for at også gerne vil tegne annonce og evt. betale for de indlæg og indslag der kommer fra Solhjem, hvis det er nødvendigt. Vi synes dog godt der skal være et bedre grundlag for beslutning, er der et budget for bladet? Hvorfor har distributionen har været så dårlig, og kan man ikke kræve penge tilbage for manglende omdeling. Hvis distribution er overført til frivillige i området Bjergby og Mygdal, vil den besparelse på distribution så ikke dække det manglende beløb som 2sogne efterspørger? I øvrigt synes bestyrelsen at bladet er fantastisk og skal have al mulig støtte. Bestyrelsen vil også gerne hjælpe med at finde eksterne sponsorer, vi kan nævne en 3-4 emner som sikkert vil være relevante, og som Solhjem gerne vil hjælpe med at lave aftale med. Vi afventer beslutninger fra næste møde i landsbyrådet, hvor 2sogne vil blive behandlet.</i>
4:	Arbejdsopgaver <i>Der er forskellige hængepartier, som vi skal tage hånd om. Brandalarmer skal indeles i flere segmenter, så det er muligt at isolere fejl. Det blev besluttet at EA, JB og KN vil hjælpe Elektriker Christian med at trække nye kabler. Der er aftalt møde søndag den 9. juni kl. 14.00. ML og JV vil mødes mandag den 10. for at lave afstribning på gulv i stue og male af striber udendørs. EJ vil tale med Skjoldager om sponsorering af stabilgrus og evt. asfaltering mod nord. Ej vil tænke over løsning til afskærmning og læ på terrasser. Herefter var der foreslået (JH) en diskussion om tyveri- og brandsikring. Vi er enige om at tilkalde ekspert til et brandsyn, så hele bygningen er eftersat og kontrolleret i forhold til den måde vi bruger bygningen på. Inden brandsyn vil vi(MT) indkøbe brandslukkere, brandtæpper o.a. og ophænge disse inden besøg af brandsyn. MT og JV vil mødes mandag den 10. juni for at lave ophæng af skiltning, CO2slukkere og brandtæpper. Skiltning skal også vise hvor brandslukkere og udstyr er monteret på alle 3 etager. Ved et brandsyn gives der bl.a. vejledning og information om de brandforebyggende regler. Som vi tidligere har talt om så er formålet med brandsyn, at forebygge eller formindske faren for brand samt at medvirke til at der sikres forsvarlige rednings- og slukningsmuligheder i tilfælde af brand. Når alle foranstaltninger er foretaget, skal der afholdes brandøvelse/instruktion for alle relevante brugere, så alle er orienteret om betjening af udstyr, evakuering og slukning af evt. ild.</i>
5:	Status Solhjem Sound Society... <i>Der er planlagt en ny eventaften den 21. juni. Plakat er sendt ud på facebook og billetter sat til salg. I forbindelse med aftenen vil der også blive optaget video. Billetsalg er gået i gang. SSS vil forventeligt også deltage med musik på markedsdagen den 24. august.</i>

Referat af bestyrelsesmøde i Aktivitetshuset Solhjem 3. juni 2024 kl. 19:00

6:	Status for Peterspladsen og aftale med kommunen.
	<p>Der er talt med Hj. Kommune at medlemmerne i Solhjem holder pladsen de næste 5 år, mod at kommunen støtter køb af udstyr og giver hjælp til benzin.</p> <p>Der er lagt fliser omkring bænkepladser, det letter når der slåes græs.</p> <p>Hanne redegjorde for snak med Benthe Norheim. Benthe har begrænset tid, så det skal vi tage hensyn til. Pladsen er i topform, og snart monteres tæppe på elefant.</p> <p>Vi kigger nærmere på stand af dyr i efteråret.</p> <p>HP-service holder øje med Peterspladsen, og sprøjter og renses for alger og giver dyrene imprægnering. Vendsyssel forsikring der støtter vedligehold af pladsen, vil gerne filme når der foregår aktivitet. Kirsten Munk vil også gerne have billeder af pladsen, når tæppe er monteret.</p>
7:	Dato for Sommermarked (og måske festival), ...
	<p>Dagen er fastsat til lørdag den 24. august. ML ser mulighed for musisk underholdning, men det er ikke endeligt fastlagt. MT lave udkast til ny plakat, der skal indrykkes annonce i 2 sogne. Deadline er 10. juli. JB sørger for at afstemme dato med Landsbyrådets kalender. JB får også julemarked den 23-24. november med i Aktivetskalenderen(2sogne).</p>
8:	Ombygning UH
	<p>Uggerby Husflid har succes med nye kurser så der mangler plads. Aktiviteterne vokser. Der laves ny døråbning mellem Nørklestuen og kontor rummet (stor skydedør). Der påtænkes flytning af døren til værkstedet. Flytning af dør til Nørklestuen. Ny dør i ny væg i enden af gangen til ny etableret lager-/edb rum. Hj. Kommune har været på besøg, og ændringerne med døre og indretning behøver ikke tilladelse, da de ligger inden for samme brandzone.</p> <p>JB og EA håber der er en chance for at få de grå mænd med til projektet, som nok flyttes til aug./sept.</p>
9:	Udlejning generelt og booking.com? i ledige perioder
	<p>Der er en ledig periode i juni hvor der ikke er udlejning til medlemmer eller lokale. Der påtænker at leje ud via Booking.com. Perioden strækker sig i første omgang fra 23. juni til 4. juli. Perioden sættes til leje snarest (KN). EJ vil planlægge rengøring når vi kender behovet nærmere.</p>
10:	Evt.
	<p>Næste best.møder er foreløbig planlagt til at være mandage på dagene den 5.aug. 23. sept. og 4. nov. alle dage kl. 19.00.</p> <p>Der er Tirsdagstravetur den 11. juni kl. 19.00 fra Solhjem... Der skal findes en der fortæller om Solhjem inden travturen starter. Der vil formodentlig være kaffe senere ved Solhjem... KN er forhindret. EJ vil spørge CP om han kan.</p> <p>Under evt. var der en længere diskussion om finansiering, og mulige midler fra fonde, også hvis der opstod en solcellepark eller vindmøllepark omkring Bjergby.</p>

Referent: Kim Nygaard Hansen